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Plaats Digitale vergadering Datum 13/12/2022 
Voorzitter Ella De Neve Aanvangsuur 13:00 uur 
 
Aanwezig Joris Van den Cruijce, raadslid 

Lena Ghysels, raadslid 
Hilde Kaspers, raadslid 
Linda Van den Eede, raadslid 
Tine Eerlingen, raadslid 
Marc Wynants, raadslid 
Manu Claes, raadslid 
Geertrui Windels, raadslid 
Ella De Neve, raadslid 
Eddy Poffé, raadslid 
Walter Zelderloo, raadslid 
Noor Mousaid, raadslid 
Marc Florquin, raadslid  
Willy Smout, raadslid 
Françoise Devleeschouwer, raadslid 
Tom Dehaene, gedeputeerde 
Bart Nevens, gedeputeerde 
Catherine Van Der Straeten, directeur PIVO - Bestuursschool 
Stefaan Van Baelen, bestuurssecretaris aankopen, facilitair beheer 
Jos De Boeck, directeur Mens 
Jeroen Ampe, diensthoofd Europa 
Gwen Denteneer, deskundige griffiedienst 
Nico Janssen, programmamanager dienst Europa 

 
Verontschuldigd Lucia Dewolfs, raadslid 

Tie Roefs, raadslid 
 
 



Agendapunten 
 

Door de afwezigheid van voorzitter Lucia Dewolfs, zit ondervoorzitter Ella De Neve de vergadering 
voor. 
 
De voorzitter, Ella De Neve opent de vergadering en overloopt de verontschuldigingen. Lucia Dewolfs 
en Tie Roefs zijn verontschuldigd. Joris Van den Cruijce vervangt Lucia Dewolfs. 
 
De uitnodiging en het verslag werden tijdig verstuurd. 
 

1 Goedkeuring van het verslag van de vorige vergadering van 14 juni 2022 

 
De voorzitter gaat na of er opmerkingen zijn bij het verslag van de vorige raadscommissie van 27 
september 2022. Er zijn geen opmerkingen.  
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 

2 Overheidsopdracht voor het aanstellen van een partner voor het organiseren van 
opleidingen prioritair rijden op de openbare weg voor het PIVO opleidingscentrum te 
Asse; goedkeuring van de selectiedraad, het bestek, de voorwaarden en wijze van gunnen. 

 
De voorzitter geeft het woord aan Catherine Van Der Straeten, opleidingsdirecteur van PIVO – 
Bestuursschool en Rijopleidingen & Verkeer. 
 
Catherine Van Der Straeten licht het agendapunt toe aan de hand van een PowerPointpresentatie die 
aan de raadsleden zal worden bezorgd (bijlage 1). 
 
De voorzitter dankt Catherine Van Der Straeten voor de toelichting en geeft het woord aan Willy 
Smout. 
 
Willy Smout verwijst naar de toelichting van het financiële plaatje: de kosten worden geraamd op 
326.700 euro per jaar, wat in de meerjarenplanning is opgenomen. Daartegenover staan ontvangsten 
van 360.000 euro per jaar. Van wie komen deze ontvangsten? 
 
Catherine Van Der Straeten legt uit dat de opleidingen betaald worden door de eindgebruikers. Voor 
bepaalde doelgroepen, zoals politie en brandweer, zijn er ook subsidies verbonden aan bepaalde 
opleidingen. Daarom verschillen de inkomsten van de uitgaven. De verrekening werd gemaakt op 
basis van de voorbije jaren. 
 
De voorzitter gaat na of er nog vragen zijn en vraagt of dit dossier zo kan voorgelegd worden aan de 
provincieraad. 
 

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en kan voorgelegd worden aan de 
Provincieraad. 

 

3 Nieuwe of gewijzigde nominatieve subsidies 2020-2025. 

 
De voorzitter geeft het woord aan Jeroen Ampe, diensthoofd Europa. 
 
Jeroen Ampe verduidelijkt dat dit dossier een administratief-technische rechtzetting is op de lijst van 
nominatieve subsidies, die werd goedgekeurd door de provincieraad van 23 november bij de 2e 
aanpassing meerjarenplanning. De in het budget voorziene nominatieve subsidie werd verkeerdelijk 
niet opgenomen in de oorspronkelijke lijst van nominatieve subsidies. Het betreft dus geen wijziging 
van het budget of van de toelichting bij het budget, maar een aanpassing van de lijst van nominatieve 
subsidies. 



De nominatieve subsidie wordt toegekend aan VERA voor de bijdrage aan het EFRO-project 
(Europees Fonds voor Regionale Ontwikkeling) LocusFocus van POM Vlaams-Brabant, VERA en 
Intercommunale Leiedal (West-Vlaanderen). 
Het project ontwikkelt een tool voor ondernemingen met een ruimtevraag en begeleidt hen naar een 
geschikte locatie op maat. Op basis van vele relevante data uit diverse databanken, die dikwijls 
moeilijk ontsloten zijn, biedt de tool een slim locatie-advies aan bedrijven, ondernemingen en lokale 
besturen. De druk op de open ruimte wordt steeds groter, alsook de uitdagingen voor ondernemingen 
en lokale besturen. Ondernemen in de kern, verweving, verdichting, ontharding maken deel uit van 
strategische visies op zuinig ruimtegebruik. De LocusFocus-tool brengt alle relevante data samen en 
ontwikkelt een informatiemodel om gemeentebesturen te stimuleren in een goede beleidsvoering. Het 
project, waarbij ondernemers en lokale besturen slimmer en beter omgaan met de locatievraag, past 
binnen de werking van Slimme Regio. De bijdrage van VERA in het project bedraagt 25.193 euro, die 
gedragen wordt door de provincie Vlaams-Brabant binnen Slimme Regio. Deze subsidie is additioneel 
aan de reguliere werking van VERA. 
 
De voorzitter dankt Jeroen voor de vrij technische, maar duidelijke uitleg. Ze geeft het woord aan Willy 
Smout. 
 
Willy Smout verwijst naar de toelichting in het meerjarenplan waarin 148.000 euro in 2022 wordt 
toegekend aan VERA als toelage Slimme Regio, en dit bedrag wordt jaarlijks geïndexeerd tot 2025. 
Nu wordt er nog eens 25.193 euro toegekend. Moet dit bijgeteld worden of zit dit in de jaarlijkse 
subsidie? 
 
Jeroen Ampe verduidelijkt dat deze subsidie er bijgeteld moet worden. De jaarlijkse subsidie is voor de 
personeelskost van 2 medewerkers van VERA als bijdrage aan de Slimme Regio-projecten. Deze 
eenmalige subsidie van 25.193 euro is voor de bijdrage in het EFRO-project LocusFocus, waardoor er 
een hefboom gecreëerd wordt en extra middelen vanuit Europa naar Vlaams-Brabant gehaald 
worden. Tegenover deze Europese EFRO-subsidie staat steeds een eigen bijdrage. 
 
Willy Smout vermeldt dat dit bedrag alleen voorzien is in 2022 en er dus vanuit gegaan kan worden 
dat het bedrag nog in 2022 wordt uitbetaald, indien de provincieraad het dossier goedkeurt. 
 
Jeroen Ampe bevestigt dat dit bedrag, na goedkeuring provincieraad, dit jaar nog zal uitbetaald 
worden. 
 
De voorzitter dankt Jeroen voor de verduidelijking, gaat na of er nog vragen zijn en vraagt of dit 
dossier zo kan voorgelegd worden aan de provincieraad. 
 

Advies: Dit agendapunt werd door de commissie besproken en kan voorgelegd worden aan de 
Provincieraad. 

 

4 Rondvraag: 

 
De voorzitter doet een rondvraag naar bijkomende punten. Er zijn geen bijkomende punten.  
 
De voorzitter meldt dat de volgende raadscommissie gepland staat op 10 januari 2023 om 13 uur, 
onder voorbehoud van agendapunten. 
 
De voorzitter sluit de vergadering en dankt iedereen voor de aanwezigheid. 
 
 
Datum volgende vergadering: 10 januari 2023 (onder voorbehoud van agendapunten) 
Einduur van de vergadering:  13:25 uur 
 
 
De secretaris, De voorzitter, 
 
 
Nico Janssen Ella De Neve 


